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Začnu debilností tzv. „medicínských vědců“, kteří se co do míry idiocie již docela vyrovnají
novinářům. Zde je to, co jsem četl: „Nový jihoafrický kmen COVID-19 může obejít protilátky u lidí,
kteří se z koronaviru vyléčili, kvůli velkému počtu mutací ve Spike proteinu (S-protein). V rozhovoru
pro URA.RU lékař-epidemiolog, kandidát lékařských věd Alexander Vygonaylov řekl URA.RU:
„Omicron“ má 32 mutací v S-proteinu a může obejít protilátky při další nákaze … “ , – a pak bla-bla-
bla, bla – bla bla o naléhavé potřebě zachránit se.

Blbost! Protein je molekula. Molekula proteinu nemůže mít mutace, protože se sama o sobě
nekopíruje a změna jakékoli molekuly z ní udělá jinou molekulu. Otevřete láhev piva a molekuly
kyseliny uhličité v pivu se přemění na molekuly oxidu uhličitého a vody. TRANSFORMOVAT, ne
mutovat!

Mutace mohou nastat pouze v genomu – v DNA – když se buňky dělí! A notoricky známý virus SARS-
CoV-2 nemá DNA!

Zde je Wikipedie: „Mutace (lat. Mutatio “změna“) je trvalá (tj. taková, kterou mohou zdědit potomci
dané buňky nebo organismu) změna v genomu. Termín navrhl Hugo de Vries v roce 1901“. Změna
genomu, ne bílkoviny. Genom!! Proč já, metalurg s nejnovějším formálním vzděláním, vím, co tito
pitomci s pokročilými tituly nevědí?

Obsahově bude tento článek opakováním faktů, které jsem již mnohokrát uvedl, ale s vysvětlením
nejpravděpodobnějšího důvodu, proč se tak děje – proč medicína po celém světě neizoluje SARS-
CoV-2 virus a co z toho vyplývá.

Pojďme tedy nejprve zdůraznit klíčové momenty příběhu s COVID-19 a příběh viru SARS-CoV-2,
který toto onemocnění způsobuje. Všimněme si těch momentů, bez jejichž vyřešení není možné s
nemocí COVID-19 (a jakoukoli jinou infekcí) bojovat ani ji porazit.

V tomto podvodu COVID-19 jsou takové momenty dva.

Prvním bodem je prokázat, že tato osoba je infikována virem nazývaným SARS-CoV-2.

Podle názoru současné oficiální medicíny, která se domnívá, že onemocnění COVID-19 je způsobeno
virem SARS-CoV-2, je nutné přítomnost tohoto viru u pacienta prokázat. Jak jinak? Pokud neexistuje
nic, co by prokázalo přítomnost tohoto viru v těle pacienta, pak je nemožné přesně stanovit
samotnou diagnózu – že pacient je nemocný COVID-19, a ne něčím jiným. A v důsledku toho není
možné pacienta správně léčit.

Druhým bodem je potlačení epidemie pomocí vakcíny.

Vakcína nemůže být neadresná – „všeobecně proti všemu“. Může být vytvořen přísně proti
specifickému patogenu, v tomto případě specifickému viru. Vakcína proti jinému viru jen zbytečně
plýtvá imunitními schopnostmi těla.

K vyřešení obou těchto problémů je potřeba izolát tohoto viru – čistá kultura tohoto viru, bez nečistot
jiného genetického materiálu. A tento izolát je potřebný z následujících důvodů.
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Nejprve se zjistí, že osoba je infikována požadovaným virem pomocí polymerázové řetězové reakce –
pomocí testu PCR. K tomu je nutné vložit do přístroje informaci o části genomu viru (velikost 18-40
nukleotidů), která je charakteristická pouze pro tento virus. Obrazně řečeno je to stejné, jako když
vyšetřovatelé hledají vraha podle otisku prstu a PCR test v sekretu pacienta hledá „otisk“ dotyčného
viru.

A pro vyhledání viru pomocí PCR testu je nutné alespoň jednou vidět celý genom tohoto viru, aby
bylo možné sekvenovat (dešifrovat) a vybrat tuto oblast 18-40 nukleotidů – „alespoň jednou k
zadržení této osoby za účelem odstranění jeho otisků prstů“.

To znamená, že izolát tohoto viru je nezbytně nutný, aby bylo možné sekvenovat (zjistit úplné složení
genomu) a poté pomocí testu PCR určit, že osoba je nemocná tímto konkrétním virem (touto
nemocí).

Za druhé, abyste dostali injekci TÉTO vakcíny proti viru, je nutné minimálně takovou vakcínu
vytvořit. A abyste ji mohli vytvořit, potřebujete:

buď samotný daný virus v purifikované formě – opět je potřeba jeho „izolát“ – k oslabení tohoto
viru pro první typ vakcín;
nebo potřebujete protein, který je charakteristický pouze pro daný virus – k vytvoření druhého
typu vakcíny – ale k tomu zase potřebujete znát genom viru, abyste pochopili, která jeho část
produkuje potřebné proteiny a opět pro sekvenování genomu vyžaduje izolát tohoto viru.

Bez přítomnosti izolátu  viru SARS-CoV-2 je veškeré tlachání „vědců“ o všech podrobnostech
„pandemie COVID-19“ nesmyslným teoretickým tlacháním, které nemá žádnou hodnotu pro praxi
léčby tohoto akutního respiračního onemocnění.

No a na závěr ještě jednou – abychom měli „izolát“ tohoto viru, je nutné tento virus izolovat od
pacienta s COVID-19! A to vše vede k otázce – byl požadovaný virus izolován nebo ne?

 

 

Virus SARS-CoV-2, který ve světě údajně způsobuje onemocnění COVID-19, tedy zatím nikdo
neizoloval. Opakuji pro alternativně nadané – neizoloval! Proto je NEMOŽNÉ zjistit, zda jste nemocní
nemocí COVID-19, nebo vytvořit vakcínu proti COVID-19!

A přesto ji „vědci“ vytvořili a po celém světě píchají do každého!

No, jsou takoví vědci. Tito „vědci“, kteří nemají „izolát“ skutečného viru, vynalezli složení viru SARS-
CoV-2 – vynalezli jeho genom, vytvořili napodobeninu určitého viru v počítači, kterou považují za
virus SARS-CoV-2. Navíc různí vědci vynalezli různé genomy. A pro tyto fiktivní genomy vynalezli
různé lektvary, které nazvali „vakcíny proti COVID-19“, a lékaři se předhánějí v injekční aplikaci
těchto lektvarů vyděšeným prosťáčkům.
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To vše připomíná vtip o očekávání ženy, která si při sexu s manželem představila sebe v posteli s
Johnny Deppem a pak si postěžovala přátelům, že od Johnnyho Deppa čekala víc. Co vy chudáci
prosťáčci očekáváte od smyšlené „vakcíny“ na smyšlený „vir“?

Otázka tedy zní – proč nebyl virus SARS-CoV-2 izolován (o jeho kmenech není třeba hovořit)? Je
velmi obtížné izolovat virus? Ano, izolovat virus a získat izolát je velmi obtížné. Ale je to možné!

Dovolte mi připomenout učebnici pro studenty medicíny: A.G. Bukrinskaya. Virologie. M .: Medicine,
1986. Kapitola „Izolace viru z klinického materiálu“ (strany 175-180):

„Viry lze izolovat infikováním laboratorních zvířat nebo buněčných kultur a identifikovat pomocí
biologických a sérologických testů. Způsoby izolace virů pro různé infekce jsou shrnuty v tabulce 19.
Způsoby izolace viru z výplachů nosohltanu a stolice nemocných lidí pro účely diferenciální
diagnostiky virových infekcí jsou uvedeny ve schématech 4 a 5. Indikace pro izolaci viru mohou být
následující. … 3. Infekce způsobené novými typy virů “.

A z tabulky uvedené v citaci vyplývá, že izolace koronavirů (ano, právě koronavirů!) se provádí na
buněčných kulturách „epitelu sliznice lidské průdušnice (orgánové kultury)“.

Ve výše uvedené učebnici virologie se píše: „V roce 1977 došlo k mimořádné události – virus H1N1
se po 20leté nepřítomnosti „vrátil“. A tentokrát epidemie začala v Číně. Onemocněly téměř výhradně
osoby do 20 let, tedy narozené po roce 1957, kdy přestala cirkulace tohoto viru mezi obyvatelstvem.
Dalším znakem bylo, že předchozí virus (H3N2) nezmizel, ale také pokračoval v cirkulaci a byly
izolovány rekombinantní kmeny obsahující geny obou virů. Virus, který způsobil pandemii, byl
pojmenován A / SSSR / 77, protože byl poprvé izolován sovětskými vědci a okamžitě přenesen do
WHO.

Tedy minimálně v 70. letech – před půl stoletím! – virus mohl a byl izolován!

Uplynulo 40 let a navzdory osvědčeným technikám izolace virů se dosud nic pro izolaci SARS-CoV-2
neudělalo – a nedělá se – virus SARS-COV nikdo neizoluje!

Proč??

Ano, je těžké izolovat virus, ale jaká sláva ve vědeckých kruzích čeká na ty, kteří izolují SARS-CoV-2,
ale jak poskočí „Hirschův index“! Je možné, že kromě již zavedených cen v Evropě čeká skutečná
Nobelova cena. Jeden a půl milionu eur od https://www.samueleckert.net/isolate-truth-fund/ a jeden
milion dolarů v USA https://healthglade.com/1000000-reward-for-proof-that-covid -19- existuje /
každému, kdo poskytne vědecké důkazy pro izolaci a produkci izolátu viru SARS-CoV-2. Toto
ocenění, TŘIkrát větší než Nobelova cena, skutečně dosud nebylo obdrženo.

Izolace viru SARS-CoV-2 je tedy možná, odměna je obrovská… A nikdo na světě tento byznys
nepodnikne.

Ale proč??

Existuje pouze jedna odpověď, o které jsem již psal několikrát.

Je velmi obtížné virus izolovat, ale zjistit, zda je nakažlivý, nestojí absolutně nic. Odeberte pacientovi
všechny sople, aniž byste je rozdělili na viry a nakažte jimi pokusné lidi nebo zvířata. Pokud
testované osoby onemocní, znamená to, že se ve slinách nachází patogenní virus – virus způsobující
onemocnění. Ten, který hledám nebo nějaký jiný, ale existuje! A poté můžete vložit prostředky na
jeho izolaci a získání izolátu.



A pokud tyto sople nezpůsobují onemocnění, pak to znamená jediné – ať je v nich cokoli, ale není tam
žádný patogen – neexistuje žádný jed. Pak proč izolovat něco, co je známo, že je neinfekční a
nezpůsobuje žádné choroby? A za co nebude odměna?

A první, kdo o takových studiích informoval, byl italský vědec Stefano Scoglio. Řekl, že vědci odebrali
bronchoalveolární tekutinu od pacienta s COVID-19, pravděpodobně infikovaného virem SARS-
CoV-2, a vstříkli ji dvěma skupinám myší – obyčejným divokým, přirozeným a geneticky
modifikovaným. A normálním myším se nic nestalo! Ukázalo se, že je nemožné je nakazit.

A minimální účinky byly pozorovány pouze u geneticky modifikovaných myší – měly lehce rozcuchané
chlupy a úbytek hmotnosti o 8 % během jednoho týdne. Faktem ale je, že tyto myši jsou speciálně
geneticky modifikované, aby získaly hormon na hubnutí, to znamená, že účinek na hubnutí geneticky
modifikovaných myší je vysvětlen bez viru.

Virus SARS-CoV-2 nezpůsobil u zdravých myší žádné onemocnění! A pokud byl účinek u
modifikovaných myší, pak zjevně není stejný jako u lidí.

Následně, jak uvádí Dr. Cohen, další skupina výzkumníků vstříkla tekutinu od pacienta s podezřením
na SARS-CoV-2 do lidských a opičích buněčných kultur, včetně buněk lidského adenokarcinomu
(A549), lidských jaterních buněk (HUH 7.0) a embryonálních lidských buněk ledviny (HEK-293T). A
do ledvinových buěk opic Vero E6 a Vero CCL81.

A nyní to, co skutečně šokovalo Dr. Cohena: „… virologové zjistili, že roztoky obsahující SARS-CoV-2
– dokonce ve velkém množství – NEBYLY, opakuji, NEBYLY infekční pro žádnou ze tří lidských
tkáňových kultur, které testovali!“

Jednoduše řečeno to znamená, že tito výzkumníci prokázali, že tento „nový koronavirus“ není pro lidi
nakažlivý. Je infekční POUZE pro buňky ledvin opic a pouze tehdy, když do směsi přidáte dva silné
léky (gentamicin a amfotericin), o kterých je známo, že jsou toxické pro ledviny.

Chápete, co se dělo? Mnoho vědců mělo jistě nápad vydělat si slávu a peníze izolací viru SARS-
CoV-2, ale strávili pár týdnů, aby se ujistili, že tento virus skutečně způsobuje onemocnění
COVID-19… a ukázalo se, že tento virus, pokud existuje, NENÍ VŮBEC NAKAŽLIVÝ!

Je na tom něco překvapivého? Ne. Ještě jednou uvedu odpovídající epizodu z knihy „Virusomania“ od
T. Engelbrechta a K. Koenleina o pokusech nakazit lidi španělskou chřipkou.

„Abychom lépe pochopili záhadu této masové nemoci, v listopadu 1918 byl s dobrovolníky v Bostonu
učiněn pokus simulovat infekci. Jednalo se o 62 zdravých námořníků, kteří byli obviněni ze zločinů a
posláni do vězení. Byla jim přislíbena milost pod podmínkou, že se experimentu zúčastní. 39 z nich
nemělo chřipku, takže teorie byla, že by byli zvláště náchylní k infekci a nemocem. Ale výsledky nic
nepotvrdily, jak popisuje americká vědecká novinářka Gina Kolata ve své knize Chřipka: „Doktoři z
námořnictva sbírali hlen od lidí, kteří byli zoufale nemocní chřipkou, a sbírali husté, viskózní sekrety
z nosu a krku. Některým mužům stříkali hlen od pacientů s chřipkou do nosu a krku a jiným je dávali
do očí. Při jednom pokusu odebrali hlen ze zadní části nosu člověku s chřipkou, a pak ho okamžitě
vtírali do nosní přepážky jednoho z dobrovolníků.  Ve snaze napodobit to, co se přirozeně děje, když
jsou lidé vystaveni obětem chřipky, vzali lékaři deset dobrovolníků do nemocničního pokoje, kde na
tuto nemoc umírali muži. Pacienti leželi na úzkých lůžkách, hořeli horečkou, v deliriu. Deset
zdravých mužů bylo instruováno, aby každý šel k pacientovi lůžku a přistoupil k němu, sklonil se k
jeho tváři, vdechl jeho zápach z úst a pět minut si s ním povídal. Aby se ujistil, že zdravý člověk je
zcela náchylný k nemoci nemocného, musel nemocný zhluboka vydechnout, zatímco zdravý dýchal
přímo vedle něj. Oběť chřipky nakonec dobrovolníkovi pětkrát zakašlala do obličeje. „Každý zdravý



dobrovolník opakoval tyto kroky s deseti různými pacienty s chřipkou. Každý člověk s chřipkou byl
vážně nemocný ne déle než tři dny – období, kdy virus nebo něco, co chřipku způsobilo, musí být
stále přítomné v jeho hlenu, v nose, v plicích. „Ale ani jeden zdravý člověk neonemocněl.“ Podobný
experiment, prováděný za mnohem drsnějších podmínek, byl proveden v San Franciscu s 50
uvězněnými námořníky. Výsledky ale opět neodpovídaly tomu, co lékaři očekávali: „Výzkumníci byli
ohromeni. Pokud tito zdraví dobrovolníci nechytili chřipku, přestože se lékaři snažili, aby jim
onemocněli, co je příčinou této nemoci? Jak přesně lidé dostali chřipku?“ To, co způsobilo chřipku,
musí být stále přítomno v jejich hlenu, v nose, v plicích. „Ale ani jeden zdravý člověk neonemocněl.“
Podobný experiment, prováděný za mnohem drsnějších podmínek, byl proveden v San Franciscu s 50
uvězněnými námořníky. Výsledky ale opět neodpovídaly tomu, co lékaři očekávali: „Výzkumníci byli
ohromeni. Pokud tito zdraví dobrovolníci nechytili chřipku, přestože se lékaři snažili, aby jim
onemocněli, co je příčinou této nemoci? Jak přesně lidé dostali chřipku?“ to, co způsobilo chřipku,
musí být stále přítomno v jeho hlenu, v nose, v plicích. „Ale ani jeden zdravý člověk neonemocněl.“

Ale když je nemožné infikovat virus, tak proč ho izolovat? Dokázat, že vlády všech zemí se svými
maskami, vzdálenostmi, sebeizolací a lockdowny se skládají z idiotů, kteří zasahují proti něčemu, co
vůbec není nakažlivé? Kdo taková nařízení vydá?

„Zabijáci v bílých pláštích“, koupení farmaceutickou mafií, drsně křičí, že virus SARS-CoV-2 je
strašně nakažlivý. Jak to můžete vědět, když jste to neizolovali a ve vzorcích od pacientů testem PCR
neurčujete přítomnost viru, ale přítomnost zbytků RNA, jejíž složení jste vymysleli?

Dále.

Připomínám, že Carey Mullis, vynálezce polymerázové řetězové reakce (PCR), varoval, že jeho
vynález NELZE použít k diagnostice, protože pomocí PCR reakce při dostatečném počtu násobících
cyklů můžete v odebraných vzorcích od člověka najít co chcete.

V zásadě lze tuto technologii PCR reprezentovat analogicky. Představte si velkou nádobu s tisíci
bílých kuliček, do kterých jsou přimíchány hrstky kuliček různých jiných barev. A podmínka je
nastavena takto: vy, aniž byste se dívali, vyndáte jednu kuličku v prvním cyklu, dvě ve druhém, čtyři
ve třetím, osm ve čtvrtém, šestnáct v pátém atd. až po čtyřicet cyklů.

Někteří „vědci“ přišli s myšlenkou, že pokud během těchto 40 cyklů vyjmete z nádoby modrou
kuličku, pak je člověk nemocný COVID-19, a pokud ne, pak je zdravý. A následující, neméně
inteligentní „vědci“ přišli s myšlenkou, že když vytáhnete červenou kuličku, tak je ten člověk
nemocný COVID-19, a když ne, tak je zdravý. A další „vědci“ požadují najít černou kouli, další –
hnědou. A dovolte mi připomenout, že jak řekl výše zmíněný italský vědec Stefano Scoglio:„Evropská
komise zveřejnila 16. dubna 2020 dokument, který zde cituji, který uvádí, že k 16. dubnu kolovalo v
Evropě 78 různých typů PCR testů a 110 různých typů sérologických testů (hledání protilátek v krvi).
Žádný z nich není ověřený ani schválený. Do té míry, že většina těch, kteří tyto testy prováděli, ani
neuvedla, jaký druh sekvence genetického primeru používají ve svých testech PCR.“

A všechny primery (analogicky – barva kuliček) všichni tito vědci nevzali z genomu skutečného viru
SARS-CoV-2, ale vynalezli je! Vymysleli je!!

Jaký je konečný výsledek?

Jelikož jsme nemocní, navíc v určitých ročních obdobích onemocní mnoho lidí najednou, tak to má
svůj důvod. Jaký?

„Oficiální věda“ – v praxi lidé, kteří dostávají peníze za nezodpovědné tlachání – ujišťuje, že tuto
nemoc způsobují nějaké drobné částice – viry. Tvrdí, že virus SARS-CoV-2 dnes zabíjí lidi.



Tento virus ale „vědci“ neizolovali, ale napodobili. To znamená, že jeho vlastnosti nebyly studovány,
ale vynalezeny a je NEMOŽNÉ infikovat zdravé lidi sekrety pacientů s COVID-19, které údajně
obsahují virus SARS-CoV-2!

A právě z tohoto důvodu celá světová věda neizoluje virus SARS-CoV-2 a nezkoumá jeho vlastnosti!

Jak to můžeme chápat jinak?
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